



**International
School**
Los Angeles
**Lycée
International**

(Français plus bas)

Dear West Valley Families,

I hope that you are enjoying your summer with your loved ones.

I wanted to take the time to (re)welcome you to our community and to share some useful information for the beginning of the 2022-23 school year. **Please make sure to download and read all of the documents pertaining to the West Valley campus on the school's [back-to-school page](#).**

SchoolCash Online: Closer to the beginning of next school year, you will receive an email from Business Manager [Lourdes Harris](#) inviting you to set up your [SchoolCash Online](#) account, if you don't already have one.

Immunization records: New students, transfers, and all students entering Kindergarten must submit their immunization records to Business Manager [Lourdes Harris](#). Please note that immunization records must comply with California law.

Uniforms (Kindergarten – 5th grade only): Please [consult the Uniform Policy](#) for full details.

Please label your child's belongings: Our returning students and parents know that our lost and found bin stacks up quite rapidly. Labeling your child's clothes, lunch boxes, and bags is extremely helpful. **It is absolutely essential to label all food containers!**

Parking zone: There are two parking options; the front parking lot and the one behind the church.

Have great summer and see you all very soon,

Sonia Gmar
Campus Director

Campuses
Burbank
Los Feliz
Pasadena
West Valley

School Administration
Burbank

Chères familles de West Valley,

J'espère que vous passez un excellent été avec vos familles, amis et vos proches.

Je voulais vous souhaiter (re)bienvenue dans notre communauté et partager avec vous quelques informations importantes pour la rentrée 2022-23. **Je vous invite à télécharger et lire tous les documents relatifs au campus de West Valley sur [la page internet dédiée à la rentrée 2022-23 de l'école](#).**

Voici quelques informations importantes :

SchoolCash Online : Vous recevrez un courriel de [Lourdes Harris](#), vous invitant à configurer votre compte [SchoolCash Online](#).

Dossiers de vaccination (Immunization records) : Les nouveaux élèves, les transferts, et tous les élèves entrant grande section doivent soumettre leur dossier de vaccination à [Lourdes Harris](#). Les dossiers de vaccinations doivent être conformes aux lois de la Californie.

Uniformes (Grande Section-CM2 seulement) : Veuillez [consulter le document intitulé *Uniform Policy*](#) pour toute information concernant les uniformes.

Veillez bien inscrire le nom de votre enfant sur tous ses effets personnels ! Notre boîte d'objets perdus se remplit assez rapidement et les articles étiquetés se retrouvent plus facilement. **Il est par ailleurs absolument essentiel d'étiqueter tous les contenants alimentaires !**

Zone de stationnement : Il y a deux options de stationnement : devant l'école et derrière l'église.

Bon été et à très bientôt,

Sonia Gmar
Directrice du campus